

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Ioh. Baptistae Olivo, Asulam. Epist. XVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

te æqui bonique facias. Nam de statu rerum mearum mihi ipsi, auctori satis bono, velim credas, non modo Romæ esse me, verum etiam libenter esse, existimatione integrâ, re familiari aucta potius, quàm immutatâ, Vale. Romæ, VI. Kal. Octobr. M.D.LXIX.

JOH. BAPTISTÆ OLIVO,
ASULAM.

EPIST. XVI.

Gratias agit Oblivo ob officia medicæ, uxori & filio præstita, laudatæque ejus ad communem salutem propensa voluntate, rogat, ut, si nondum convaluerunt, cure eos pergat.

Form. Allegare causam scribendi. Ibi: Et si cum has scripsi. (A)

Form. Gratias agendi. Utinam quam debere. (B)

Form. Deferendi sua officia. A me verò. (C)

ET si, cum has scripsi, non satis commodè valebam; dedi tamen operam, humanitate coactus literarum tuarum, ut aliquid rescriberem. Lætor, per jucundam tibi esse recordationem veteris amicitie, consuetudinisque nostræ: sed majoris lætitiæ causam afferunt officia tua, quibus uxorem meam primum gravi morbo affectam, deinde filium, non minus graviter laborantem, assidue coluisti. Utinam, quam debere (B) me fateor, aliquando referre gratiam possim: habebo quidem merito tuam parem, quamdiu vita contigerit. De statu rerum tuarum, ex Lælio Gavardo, probo juvene, mihi quæ